

# **News From Your Municipality**

ALWAYS BE PRUDENT

OCTOBER 2025

2026 Preliminary Assessment Roll is now available for viewing at the RM office.

ISSUE NO.130

# **COMMUNITY INFORMATION**

Taxes can be conveniently paid online or via etransfer. You can come in and pay using debit, cheque or cash. Visa now accepted with a 2.4% surcharge. **Upcoming** Council

For upcoming events and activities please contact: St. **Laurent Recreation Director Tammy** 

sld.recdirector@my mts.net Text or call 204-739-

3583 Please check St. **Laurent & District** Recreation Commissions Facebook page or the Recreation bulletin board at the

Welcome Centre for

RM Staff

updates

Billie Jean Oliver, CAO

Amanda Place,

Office Clerk

Paul Belair, Admin/ACAO

**Denise Allard** 

**EDO** 

Contact us:

Phone: 204-646-2259 Fax: 204-646 2705

admin@rmstlaurent.

com

Website:

rmstlaurent.com

16 Veterans Memorial Rd. Box 220 St. Laurent, MB R0C 2S0

# HAUNTED TRAIL IS BACK!



Raising money to support the 2026 St. Laurent school graduates' and 2027 trip to Paris, Rome, Florence & Capri.

WHEN? Oct 18, 19, 24, 25, & 26

TIME? Friday's and Saturday's 6pm to 10pm Sunday's 6pm to

WHERE? 392 Governor Rd. W \$10.00 per entry, Children under 8 \$5.00 Canteen available



St. Laurent Assisted Living Centre

Job Opportunity

The Community Development Corporation (CDC) is accepting applications at the Neil Gaudry Assisted Living Centre Cook/Housekeeper - 2 Part-Time (split shift) positions

To cover Weekends/Statutory Holidays/Sick

Duties to include:

Cook meals and clean up

- Clean tenant's suites and com
- Tenant's laundry as required Other duties as assigned

Food Handler Certification required or provided within the

A more detailed job position description, rate of pay and hours

of work will be provided at the time of intervie Note: Positions will remain open until suitable candidates are

Application due on Friday, October 31, 2025, by 4:00 p.m. addressed to:

CDC

c/o R.M. of St. Laurent

Box 220

St. Laurent, MB R0C 2S0 Email: cao@rmstlaurent.com

### Animal control officer needed.

The RM will be hiring an animal control officer and will take on the cost of insurance and equipment. A monthly retainer fee will be paid and then an hourly rate for any calls serviced. The successful candidate must own their own vehicle and will reimbursed for mileage based on the RM parameters. Please send your resume and qualifications by Oct 31, 2025 to the RM office or email cao@rmstlaurent.com and mark your application "Animal



The RM of St. Laurent will be phasing out it's coffee service at the Welcome Centre in order to be more fiscally responsible. Coffee will continue to be available for a short time while product lasts.

**Oak Point Craft & Bake Sale** Saturday, November 8 10am to 4pm **Oak Point Community Centre** 125 Sutherland ave. Canteen will be available





**Breakfast with Santa** Nov 22, 2024 **Oak Point Community Centre** 125 Sutherland ave. Doors open 9am Breakfast 9:30am - 11:00am Santa will arrive after breakfast with treats for the kids. Face Painting

St. Laurent's Annual

# CHRISTMAS HOME TOURS

Welcome to St. Laurent's "Christmas Home Tours 2025!" We have selected 6 distinctive Homes to help you kick off your holiday season with a splash of glam, a hit of colour and lots of Christmas decor ideas to delight and inspire the home decorator in all of us and help us get into the "Spirit of Christmas"!!!

Saturday, December 6, 2025 3:00 - 6:00 All tickets - \$15 each

For more info or to purchase tickets, please call Penny Byron 204-646-2232, or Jacinthe Lambert 204-739-7014

Part of the proceeds will go to the "St. Laurent Christmas Hamper" drive.



# Nouvelles de votre municipalité

Le rôle d'évaluation préliminaire de 2026 est maintenant disponible pour consultation au bureau de la MR.

**PUBLICATION NO.130** 

#### TOUJOURS PRUDENT

#### RENSFIGNEMENTS **COMMUNAUTAIRES**

Les taxes peuvent être réglées facilement en ligne ou par virement électronique. Vous pouvez payer par carte de débit, par chèque ou en espèces. Les cartes Visa sont maintenant acceptées avec une majoration de 2,4 %. Prochaine réunion du conseil en août. 6, 2025

événements et activités à venir. veuillez contacter: Tammy Hiebert, directrice des loisirs de Saint-Laurent. sld.recdirector@mymt s.net Envovez un texto ou appelez le 204-739-3583 Consultez la page Facebook de la Commission des loisirs de Saint-Laurent et du district ou le babillard des d'accueil pour obtenir des informations

Pour connaître les

Personnel de la M.R.

Billie Jean Oliver, AAP

Amanda Place, Emplové de bureau Paul Belair,

Admin/AAAP

**Denise Allard** 

ADF

Contactez-nous: Télé: 204-646-2259 Faxe: 204-646 2705

Courriel:

admin@rmstlaurent.

Siteweb: \\\\\\

rmstlaurent.com

16 Route commémorative des anciens combattants Boite 220

St. Laurent, MB R0C 2S0

OCTOBRE 2025



## LE SENTIER HANTÉ EST DE RETOUR!

Collecte de fonds pour soutenir le voyage des diplômés de l'école Saint-Laurent 2027 à Paris, Rome, Florence et Capri. QUAND ? 18, 19, 24, 25 et 26 octobre

HORAIRES? Vendredi et samedi de 18 h à 22 h; dimanche de 18 h à 21 h

Où ? 392, chemin Governor O 10 \$ par entrée ; 5 \$ pour les enfants de moins de 8 ans Cantine disponible



#### Offre d'emploi

La Société de développement communautaire (SDC) accepte les candidatures au Centre de vie assistée Neil Gaud Cuisinier/Femme de ménage - 2 postes à temps partiel (horaires fractionnés)

- Pour couvrir les fins de semaine, les jours fériés, les congés Tâches:
- Nettoyage des appartements et des aires communes des
- Buanderie des locataires, au besoin
- Autres tâches assignées

Certification de manipulateur d'aliments requise ou fournie

Une description plus détaillée du poste, le taux de rémunération et les heures de travail seront fournis lors de

Remarque: Les postes resteront ouverts jusqu'à ce que des candidats qualifiés soient trouvés.

Les demandes doivent être soumises au plus tard le ve 31 octobre 2025 à 16 h, à l'adresse suivante :

ins de R. M. de Saint-Laurent C.P. 220

Saint-Laurent (Manitoba) R0C 2S0 Courriel: cao@rmstlaurent.com

### Agent de contrôle des animaux recherché.

La MR recrute un agent de contrôle des animaux et assumera les frais d'assurance et d'équipement. Une allocation mensuelle sera versée, puis un tarif horaire sera appliqué pour chaque intervention. Le candidat retenu devra posséder son propre véhicule et sera remboursé pour le kilométrage selon les conditions du RM. Veuillez envoyer votre CV et vos qualifications au bureau du RM ou envoyer un courriel par le 31 octobre, 2025 à cao@rmstlaurent.com en indiquant « Contrôle animalier » sur votre candidature.



La municipalité rurale de Saint-Laurent supprimera graduellement son service de café au Centre d'accueil afin d'être plus responsable financièrement. Le café sera toutefois disponible pendant une courte période, jusqu'à épuisement des stocks.

#### Oak Point Vente d'artisanat et de pâtisseries Samedi 8 novembre 10h à 16h Centre communautaire d'Oak Point

125 avenue Sutherland Une cantine sera disponible





Petit-déjeuner avec le Père Noël 22 novembre 2024 Centre communautaire d'Oak Point 125, avenue Sutherland Ouverture des portes à 9 h Petit-déjeuner de 9 h 30 à 11 h Le Père Noël arrivera après le petitdéjeuner avec des friandises pour les enfants. Peinture sur visage

Fête annuelle de Saint-Laurent

# TOURNÉE DE NOËL VENEZ CHEZ-NOUS

La Tournée de Noël « Venez Chez-Nous 2025 » vous permettra de visiter 6 maisons de vos voisins. Venez voir le caractère unique des décorations intérieures de chaque maison. Découvrez de nouvelles idées de décoration et profitez-en pour piquer une jasette! C'est une bonne façon de se mettre dans l'esprit des Fêtes!

> Samedi 6 décembre 2025 15h00 - 18h00

Pour acheter des billets ou obtenir de l'information -Penny Byron 204-646-2232 ou Jacinthe Lambert 204-739-7014 Une partie des recettes sera versée à la campagne « Panier de Noël St. Laurent ».